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Møde dato 

8. juni 2022 

Mødested 

Personalerummet 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.00-19.30  

Møde nr. 

03 

Mødeleder  

Brian Hansen 

Referent 

Bjarke V. Søndergaard 

Deltagere 

Chalotte Fagan (Formand), Brian Hansen (næstformand), Julia Buerstedde (forældre), Louise Dieperink 

(forældre), Pernille Schramm (forældre), Denni Svendsen (forældre), Morten Jensen (forældre), Jonna 

Ellerkamp (medarbejder), Betina Horskjær (medarbejder), Valdemar (elevråd) & Oskar F. (elevråd), 

Bjarke Vestergaard Søndergaard (ledelse) & Line Neuber (ledelse)  

 

Bemærkninger 

Elevrådet var fraværende. 

Dagsorden: 
 
01 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

02 Meddelelser (orientering) 

Personalet, SFO, elevrådet, ledelsen & formanden 

Personalet: Der er travlt med at få afsluttet skoleåret og få lavet overleveringer mellem 

personalet. Der er generelt god stemning. Der afholdes VM for eleverne. 

SFO: Fortsat stor tilslutning – Der er skruet op for aktiviteterne og det har der været positiv 

respons på. Der kommer en meddelelse rundt til forældrene om, at man gerne må give besked, 

hvis børnene ikke kommer de tilmeldte SFO-dage i uge 26, 27 + 31, så skolen kan optimere 

vagtplanen i ferieugerne.  

Ledelsen: Der er ansat en dansklærer til indskolingen, da AH går på pension, som snart bliver 

præsenteret – Pædagogstillingen er sat i genopslag. Ny skolegård er blevet tegnet op. Næste år 

fortsætter vi med en ”god skole for alle” og så skal der arbejdes med forståelsen for Neuro-affektiv 

udviklingspsykologi for alle ansatte. Nordplus-projektet er blevet godkendt og vi får besøg i uge 5 

af voksne fra Letland, Litauen og Island. Der deltager voksne fra mellemtrinnet i kommende 

skoleår. 

 

03 Skema 2022/23 v/BVS 

Skemaerne blev gennemgået og godkendt af bestyrelsen. – Der er opbakning til de valgte 

prioriteringer. 2-voksenordningen evalueres i det nye skoleår i april måned med bestyrelsen. 

 

04 Skolens data – bilag udleveres på mødet   

Der blev talt om skolens resultater på baggrund af indsamlede data fra nationale test og 

trivselsundersøgelse. Ros fra bestyrelsen for skolens store arbejde. Resultaterne ligger meget 

tilfredsstillende. 

 

 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

 

05 Evaluering af Maj-hygge-festen 

Der er kommet input fra forældre og personale. Der er nedsat en arbejdsgruppe bestående af nye 

og gamle medarbejdere til at tilrette programmet til næste års Maj-fest. Der blev fremlagt 

synspunkter fra både forældre og medarbejdere. Tilbagemeldingerne bruger arbejdsgruppen som 

input til planlægningen af næste års maj-fest. 

 

06 Evaluering af skolebestyrelsens arbejde & udkast til årshjul for bestyrelsen skoleår 22/23 

(bilag vedhæftet) 

Der har været afholdt gode møder, hvor der altid er stor opbakning og tilslutning. Indholdet har 

været godt og der har været konstruktive samtaler. Der er en lydhør ledelse og man får altid svar 

på eventuelle spørgsmål. Strukturen er god og overskuelig. Der er tydelig respekt mellem 

forældre og medarbejdere og god forståelse for de synspunkter, der bliver fremlagt på møderne. 

Der er en passende mængde møder fordelt jævnt henover året. Der savnes et mere engageret 

elevråd. Forældrerepræsentanter er blevet fordelt ud på klasserne. 

Line gennemgik årshjulet. Mødeantal og datoer er fastsat for kommende skoleår. Line udsender 

nyt revideret årshjul. 

 
07 Formandens årsberetning v/Chalotte 

Der kom få tilføjelser. Den ligges på hjemmesiden og Aula. Chalotte sender desuden 

årsberetningen til Budstikken. 

 

08 Hvilke punkter fra mødet udvælges til videoresumé på FB (beslutning) 

Videoreferat onsdag efter SB-møde – referat på hjemmesiden fredag i samme uge  

Chalotte: Evaluering Maj-hygge, elevernes trivsel og faglighed, farvel til afgående elever og 

forældre.  

 

 

09 Eventuelt 

Skolebestyrelsen inviteres til Tema-eftermiddag om det neuro-affektive den 22/9 fra kl. 14-19. 

Multibanen – Der er blevet niveleret og byggetilladelsen og landzonetilladelsen er i gang med at 

blive godkendt. 

 

 

Afslutningsvis spisning og afsked for dem, som stopper i bestyrelsen.  


